

BM 1/2025 i Grundejerforeningen Hinderuplund hos Dan E34 den 3/2-2025

Tilstede: Otto E36, Britta E22, Dan E34, Jens E17, Frank H2, Nicolai H1 og Stina H33

Fraværende: Kirsten H35

Referent: Stina

1. Godkendelse af referat af sidste møde (nr. 6/2024 afholdt 9. oktober)
2. Godkendelse af dagsorden
3. Meddelelser
4. Økonomi
5. Vedligehold vejarealer mv
6. Faciliteter
7. Informationskanaler
8. Arrangementer/aktiviteter
9. Næste møder
10. Eventuelt

ad 1. Referat godkendt.

ad 2. Dagsorden godkendt.

ad 3. Hushandler: Solgt er: E5, E13, E33, E42, H25, H28, K12. Nogle med overtagelse om lang tid. Opstigende vand i kældre - sammenfatning blev lagt på FB 16/12-2024. Ingen kommentarer herpå. Vi foretager os ikke yderligere.

ad 4. Britta gennemgår regnskabet for 2024. Dette er sendt til vores revisor og vi afventer tilbagemelding.

ad 5. Od.kom har fremsendt færdig aftale. Efter gennemgang af denne og lidt debat er vi i bestyrelsen enige om at indgå denne aftale.

ad 6. Legeplads: Dalpin har udført legepladstilsyn med blot minimale anmærkninger. Dan har lavet tjekskema og har ført jævnlige tilsyn de sidste par måneder. Nicolai laver nu et dokument, som kommer til at ligge på vores hjemmeside, hvor vi kan logge ind og registrere, når vi har været på legepladsen og tjekke op. Vi fik afslag på fælleshusansøgning til RealDania - der er ny pulje med ansøgningsfrist 1/5-2025. Dan og Stina sørger for at udarbejde ny ansøgning og få sendt til RealDania.

Gartnerkontrakt tilpasset (uden P-pladser), hækken ud for K14 er klippet tilbage på en ret linje.

Vintervedligehold: Norskov har faktureret for 1 x saltning+1 x rydning + salt i 2024.

Otto gør opmærksom på, at kommunen, der står for snerydning/glatførebekæmpelse på de sorte stier, også tager strækningerne på fliserne bag vængernes bagerste rækker. Dette er vi ikke umiddelbart interesserede i, da det ødelægger fliserbelægningen, der bliver skævt grundet kørsel med deres tunge maskiner. Endvidere skades beplantningen, som nogle beboere har anlagt ind mod Hinderuplundparken (på egen matrikel).

Fjernelse af nedfaldne blade ved Norskov skete 14. november. Efter en del diskussion er der enighed om at tage emnet op til GF i april, da der ikke er enighed om, hvorvidt det er en god idé eller ej. Otto laver en lille afstemning på FB, så vi vejrer stemningen blandt beboerne.

ad 7. Nyhedsbrev nr. 68 blev udsendt 9. november. Næste nyhedsbrev skal ud i uge 12.

ad 8. Fastelavn 2/3 er slået op på FB. Der er styr på tingene. Stina laver reminders på FB. Dan og Frank hjælper til med det praktiske på dagen.

Generalforsamling er aftalt til 9/4 i lokalerne på Skovsbovænget, hvor vi har været de seneste år - på valg er Britta, Jens, Stina og Frank samt suppleant Nicolai.
Affalds-indsamlingsdag bliver søndag d.6/4 kl. 10-11. Der bliver omdelt indkaldelse til GF, hvor denne dato også vil fremgå.

ad 9. Næste møder:

Søndag d. 23/2 hos Frank H2

Onsdag d. 2/4 hos Jens E17

GF onsdag d. 9/4

ad 10. Intet under eventuelt